
På Kommunalbestyrelsens møde den 28. november 
2023 spurgte Anders Liltorp (A) til 
stormflodskompensationer og om Hvidovres mulighed 
for at søge midler blandt andet til bådlaugets 
reetablering af bådebro.  
 
 

Spørgsmål 
Anders Liltorp (A) spurgte til den udmeldte pulje til stormflodskompensation 

og om Hvidovre kunne undersøge, hvorvidt denne pulje kunne søges 

blandt andet til bådlaugets reetablering af bådebro.  

 

 

 

 

 

 

Svar 
Stormflodspuljen, som den 27. november blev offentliggjort i forbindelse 

med finansloven, har fået afsat 125 millioner kroner til genoprettelse af den 

kommunale infrastruktur.  

 

Ifølge Miljøministeriets pressemeddelelse kan de hårdest ramte kommuner 

søge om at få dækket op til 25 procent af deres udgifter til 

genoprettelsesprojekter. Puljen er rettet mod kommunal infrastruktur, 

såsom kystbeskyttelse af kommunale veje og havne, mm., som blev 

ødelagt under stormen d. 20. til 21. oktober.  

 

Der arbejdes stadig på at udmønte stormflodspuljen og der kan derfor først 

forventes en proces for ansøgning for kommunerne i løbet af første kvartal 

2024.  

 

Det skal bemærkes, at bådlauget er privat og at det derfor som 

udgangspunkt formentlig ikke omfattes af puljen. 
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